
 

 

 

 

 
Aan:   College van B&W van Veldhoven 
Datum:  6 mei 2020 
Betreft:  Artikel 42 vraag over bestrijding eikenprocessierups. 
 
 
Geacht College, 
 
Met de opkomst van de overlast gevende eikenprocessierups lijkt er ook een groot aantal 
methodieken te zijn ontwikkeld die in meer of mindere mate succesvol worden ingezet bij de 
bestrijding ervan. Op dit moment zien inwoners van Veldhoven bijvoorbeeld dat er op 
verschillende plekken en op verschillende tijdstippen een middel in eikenbomen gespoten 
wordt. Onder andere de Vlinderstichting heeft de publiciteit gezocht om de schadelijkheid 
ervan voor andere insecten aan de kaart te stellen.  
 
D66 heeft dan ook een aantal vragen over de aanpak van de bestrijding van de 
eikenprocessierups: 
 
1. Welke methodieken past de gemeente Veldhoven toe bij de bestrijding van de 
eikenprocessierups? 
 
2. Welke afwegingen, zoals bijvoorbeeld natuurlijk het te verwachten effect op de 
rupsenpopulatie, maar ook ongewenste neveneffecten, zijn gemaakt bij de keuze voor de 
ingezette methodiek(en)? 
 
3. Wordt er structureel gedaan aan monitoring van de (neven)effecten? 
 
4. Wordt er aan het eind van het seizoen een evaluatie van de gehanteerde methodieken 
gemaakt, om daaruit lering te trekken voor de toekomst? 
 
5. Indien ja, wanneer zal deze evaluatie aan de raad bekend gemaakt worden? 

 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
Fractie D66 Veldhoven 
 
Marielle Giesbertz 


